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PRECS I PREGUNTES GM CUP-AMUNT 
Ple novembre 2023

Precs: 

1- Demanem que s’arregli el paviment de l’aparcament situat a l’antic Escorxador i 
també els diversos sotracs que hi ha al Rial del Bareu. 

2- Les escales de pedra del Pla dels Frares té prou graons que s’han d’arreglar, i hi 
ha algun esvoranc senyalitzat amb una tanca. Preguem que s’arregli com més aviat 
millor. 

3- Senyalitzar els aparcaments de què disposa l’ajuntament davant de la plaça Palmeres 
perquè els cotxes estacionats no envaeixin la vorera per on passen vianants i bicicletes, 
actualment veiem molts cotxes que per volum ocupen aquest espai i dificulten el pas. 

4- Preguem que quan es col·loqui la nova gespa del camp de futbol es faci amb un sistema 
que no faci servir el cautxú com a sistema de drenatge i es busquin alternatives, ja 
que en 8 anys aquest material estarà prohibit. Hi ha alternatives biodegradables com 
suro, fibra de coco, pinyols d’oliva.. 

5- Demanem que quan plogui es treballi amb la màxima celeritat per desbloquejar els 
passos soterranis que duen al port. Ens trobem habitualment que quan plou s’inunden 
amb facilitat i dificulten el pas a peu, en cotxe o el pas de persones amb mobilitat 
reduïda.
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Preguntes: 

1- Quan es constituirà i convocarà el comitè ètic? 

2- La licitació del Servei de premsa, comunicació i transparència que estava en marxa 
on es podien presentar ofertes fins avui dijous, s’ha desestimat i s’ha iniciat una 
nova licitació. Les ofertes es podran presentar fins al dia 5 de desembre. Ens podrien 
explicar per què?, i perquè no s’ha informat l’oposició? 

3- Per què en el Perfil del Contractant encara no hi consta l’adjudicació de l’Obra prevista 
en el projecte revisat per a la rehabilitació de l’edifici Les Clarisses per al seu ús com 
a biblioteca municipal? 

4- Volem saber si l’ajuntament i ports ja s’han posat en contacte per poder executar 
l’obra del pas del final del Passeig de Mar que du al port i que ha de permetre una 
accessibilitat millor per a tots els transeünts.

5- Com explica el govern de l’ajuntament d’Arenys de Mar no voler reparació històrica en 
relació al passat esclavista de Catalunya?

   
6- Hem vist com la fórmula dels pressupostos participatius no funciona, i la prova és 

la baixa participació. Volem saber si seguiran amb aquest model en decadència o 
apostaran fort amb dotació i formació a l’àrea per ser uns punters a la comarca en 
aquest àmbit?


